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Onderwerp: Skate park jfk 
 
t.a.v. Bert Jongen 
 
Ik hoorde dat de jfk (het skate park onder de Kennedy brug) weggaat. Ik vind dat jammer want: 
Vanwege corona zitten wij achter de computer les te volgen en om van al die schermen af te 
schakelen ga ik naar de jfk om te skaten. Maar als het  jfk skatepark weggaat, heb ik nergens om 
naar mtoe te gaan. De griend vind ik niet fijn want daar is het altijd heel druk (te druk). 
 
Daarnaast is het ook het oudste skatepark in Maastricht en draagt daardoor een stuk skate 
geschiedenis met zich mee. 
 
Skaten is de laatste tijd snel populair geworden en daardoor is het belangrijk dat er voldoende 
parken zijn, omdat het anders zo druk wordt dat het niet meer veilig is (helemaal nu met Corona) en 
je nauwelijks aan skaten toekomt (zeker als beginner). 
Jfk is een overkapt parkje, waardoor je ook bij nat weer kunt skaten. Van nat weer gaan namelijk je 
trucks kapot (stukje waar je wielen aanzitten). 
 
Ik wil u daarom vragen het jfk park niet te sluiten. 
 


